
G-piirin II-alueen aluefoorumi 

 

To 24.2.2022 klo 18.00, Hotelli Alban kabinetti ja Teams, Ahlmaninkatu 4, 
40100 Jyväskylä 

Pöytäkirja 
 
1. Foorumin avaus 
 

Lpj. Jouni Huotari avasi kokouksen 18.01. 
 
2. Osallistujien toteaminen 
 

Mikko Kauranen, LC Jyväskylä/Kuokkala 
Risto Roiha, LC Jyväskylä/Viitaniemi 
Panu Kuronen, LC Pihtipudas 
Toivo Lehtinen LC Jämsänseutu 
Anne Koivisto, LC Palokka/Wilma 
Helvi Stolt, LC Vaajakoski/Eve 
Jouko Polvinen, LC Palokka 
Sirpa Lehto, LC Palokka/Wilma 
Jouni Huotari, LC Jyväskylä/Harju 

 
3. Piirin terveiset toi 2.VDG Panu Kuronen 
 

Huolta kannetaan edelleen jäsentilanteesta. Koronatilanne helpottaa kokoontumisia. Kulmat 
kuntoon -aktiviteettiin toivotaan osallistujia (ks. kohta 9). Rahurin ja sihteerin toivotaan 
saapuvan koulutuksiin. Raportoinnissa on parantamisen varaa. Syyt raportoimatta 
jättämiseen ovat moninaiset. Hyvä käytäntö: sihteeri ja rahuri toimisivat useamman kauden 
toimissaan; varsinkin rahurin vaihto on haastavaa mm. pankin vaatimien toimenpiteiden 
vuoksi. 

 
4. Kampanja 100 ja LCIF – PDG Toivo Lehtinen. 
 

Toivon pitämä esitys liitteenä. 
 
5. Koulutusjohtaja Anne Koiviston terveiset: piirin tai liiton järjestämistä koulutuksista löytyy 

tietoa piirin nettisivuilta.  
 

Liitteenä Annen pitämä esitys. 
 
6. MD 107-G jäsentilanne II-alueella – Jouni H. 
 

LC Jyväskylä/Cygnaeus on lopettamassa toimintaansa. Jouko Polvinen toi esille viihtymisen 
merkityksen klubikokouksissa. Sirpa Lehto toi esille, että myös etänä voidaan järjestää 
viihdyttäviä kokouksia. 

 
7. Piirin palvelujohtajan Helvi Stoltin toive: keskustelua klubien kokemuksista parin 

koronavuoden aikana. 
 

Risto kertoi, että myös etänä on saatu hoidettua asiat hyvin, kiitos erinomaisen teknisen 
tuen. Jouko Polvinen kertoi, että haasteita on ollut aluksi, mutta ongelmat saatiin nopeasti 
ratkaistua ja etäkokoukset ovat sujuneet hyvin samoin Palokka/Wilmoilla. Mikko K. kertoi, 
että kaikki kokoukset on hoidettu “livenä”, parhaimmillaan 100 % osallistumisella. Aktiviteetit 
ovat mahdollistaneet etäisyyden pitämisen, esim. pullokuittien keräys. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_ZjM4Yjg0OWEtY2ExZS00YWU5LWE1MjktNDdkMTQ1OTYzOTYx%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%226e9eaaf0-3ff7-4de9-8cd4-1ffbd45951b9%22%2c%22Oid%22%3a%221b3e91aa-9056-4430-8478-73a590e73dcc%22%7d
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Teuvo Lehtinen kertoi kokemuksiaan eri klubivierailuista: kaivataan yhteistä tekemistä ja 
yhteisiä kokoontumisia. Panu Kuronen kertoi, että online-kokouksiin tuli koko ajan lisää, 
mutta osa jäi pois mm. teknisten rajoitusten vuoksi (sopivan koneen ja nettiyhteyden 
puuttuessa). Helvi Stolt kertoi, että hekin ovat kokoontuneet monessa eri paikassa ja eri 
tavoin, esim. Naissaaressa (samalla laittaen “kulmat kuntoon”). 

 
8. G-piirin jäsenkoordinaattori eli GMT Olavi Vesasen terveiset: 

a. Kuukauden jäsenraportin teko. Valitettavasti kuukausittain raportin on tehnyt ajoissa 
vain vajaa 40 klubia piirin 54 klubista. Tavoite on kuitenkin 100 %. Lions-liitto lähetti 
jopa ohjeen raportin tekemisestä 3.2.2022 mm. sihteereille lähetetyssä viestissä. 
Raportin teko ei ole suuri vaiva, joten tuumasta toimeen. Järjestö näkee tällöin 
klubien tilanteen. 

b. Aktiviteettiraportit. Klubien toiminta pandemian oloissa on ollut osin hankalaa. 
Kuitenkin monet klubit ovat edelleen toimineet hyvinkin aktiivisesti. 
Aktiviteettiraportti MyLioniin on myös helppo tehdä. Tällöin järjestö näkee klubin 
toimivan ja muut klubit voivat saada hyviä vihjeitä omaan toimintaansa. 

c. Kevään vaalikokoukset. Jokainen klubi valitsee keväällä seuraavan toimintakauden 
hallituksen ja tekee myös toimintasuunnitelman seuraavalle kaudelle. Klubin tulee 
valita myös klubin koulutusjohtaja eli GLT, jäsenjohtaja eli GMT ja palvelujohtaja eli 
GST. GLT on ohjeiden mukaan klubin ensimmäinen varapresidentti. 

d. Toimintasuunnitelmassa kannattaa kiinnittää huomiota jäsenhuoltoon. Ohjeita 
suunnitelman tekoon löytyy lions-liiton sivuilta. Myös klubin nykyiset johtohenkilöt 
ovat saaneet syksyllä sähköpostitse tuota materiaalia. 

 
9. DG Johannan terveiset tulivat jo etukäteen 
 

Kulmat kuntoon on erinomainen aktiviteetti kevään siivoustalkoisiin paikkakunnalla ja näitä 
onkin jo monella klubilla. Kannattaa haastaa myös muita järjestöjä mukaan talkoisiin. 
Lisätietoa: https://www.lions.fi/toiminta/kampanjat/leijonat-ja-puhtaat-vedet-hanke/kulmat-
kuntoon-haaste-kiirii-yli-valtakunnan/  

 
10. Arne Ritari -säätiön terveiset: toimikuntapj. Mikko Kauranen. 
 

Aikaansaannoksia: 386 adressia myyty, puuttu 114 tavoitteesta. Ritareita lyödään useita, 
mutta vielä 3 puuttuu tavoitteesta. Apuraha-anomuksia on saapunut yllättävän vähän. Esim. 
1300 euron kustannuksesta saa 40 % apurahaa eli n. 500 euroa. G-piiri on tilastoissa sijalla 
2–3. Lions-ritarijuhla 5.3. on peruttu siirtyen ensi vuoteen.  

 
11. Muut asiat 

 
Tammenlehvä-/lottamerkki on vapaaehtoinen aktiviteetti kaikille klubeille. LC Uurainen on 
ollut aloitteellinen tässä aktiviteetissa; Hannu Koskiselta saa lisätietoa. 

 
Toivo Lehtinen kertoi kiitollisena, että kaikki klubit ovat osallistuneet vapaaehtoiseen LCIF-
keräykseen. Ajatus, sana, teko - sopii myös leijonille. 

 
12. Tilaisuuden päättäminen. 
 

Kokous päättyi klo 19.36. 
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